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El magistrat Ortuñodurant la seva ponencia, f o t o n ú r ia m e s s e g u e r

Ponéncies

Els advocats debaten sobre 
el sistema de mediació

El Col-legi d’Advocats de Tortosa celebra una jornada a la qual 
asslstelxen quaranta professlonals de les Terres de l’Ebre

NÚRIA M ESSEG U ER  FERRÉ

TORTOSA

El Col-legi d’Advocats de Tortosa 
va ahir impulsar a jomada La me
diació un repte; Vimpuls de la me
diació unfet, que es basava amb 
quin tipus d’acompanyament ha 
de fer l’advocat i quin és el seu 
paper en el procés de la mediació. 
Van participar quaranta advocats 
de les Terres de l’Ebrc. «La media- 
ció és una eina nova de treball 
que aconsegueix una justicia més 
propera i més necessária per ais 
ciutadans», va explicar Pascual 
Ortuño, magistrat de la secció nú
mero 12 de l’Audiéncia Provincial 
de Barcelona. I va afegir: «Costa 
molt canviar els mecanismes d’en- 
frontament d’avant del tribunal, 
per aixó és molt necessari fer cur
sos de formado per habituar ais 
professionals».

La degana del Col-legi d’Advo
cats de Tortosa i magistrada del 
Ju tja t Penal núm ero 2, M arta 
Martínez Gellida, va explicar que 
«la mediació és un sistema alter- 
natiu a la via judicial on interve
nen tant els mediadors, les parts 
com els advocats. El mediador fa
cilita la com unicado entre les 
parts per negociar uns punís».

Alguns advocats, pero, conside
ren que la seva figura quedaría 
rellevada. Pero com va afirmar la 
degana: «La figura de l’advocat 
mai desapareixerá perqué és qui 
té els coneixements jurídics». «El

Laura Martínez Salom, Marta Martínez Gellida i Pascual Ortuño f n . m .

O lletrat sempre será rellevant, tant 
en la mediació com en qualsevol 
mena de procediment legal. Per
qué és ell qui ofereix l’assessora-

Tres ment al demandant i és també qui
magistrats. li facilitará el procés a la mediació
En la]ornada al mateix», va dir Martínez.
celebrada ahir Ortuño, per la seva part, va ex
al Col-legi plicar que «els ju tges som una
d'Advocats van máquina de fer decisions, pero no
participareis sempre solucions». Perqué «els
magistrats conflictes són com un iceberg i la
Laura María justicia norm alm ent no veu la
Martínez Salom, part de sota, la més latent i im-
Pascual Ortuño portant, per solucionar el conflic-
Muñoz I Marta te».
Martínez Tot i que, com van coincidir els
Gellida. magistrats, l’Estat Espanyol enca

ra ha de fer molt per potenciar 
aquesta técnica, ja  molt arrelada 
ais estats europeus.


